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Onderwerp Vertraging Mitieustraat 2.0

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Openbare Ruimte

Portefeuittehouder Theunis

ln BNdeStem van 15 meijl. heeft de VLP moeten vernemen dat de aanleg van de nieuwe milieustraat

2.0 ruim een half jaar vertraging heeft opgelopen waardoor de opening pas medio 2019 zal
plaatsvinden . ln 2017 moest dit voorstel expliciet voor de zomervakantie door de raad besloten worden

omdat gegadigden stonden te dringen om de huidige plek van de Milieustraat te kopen. Nu b¡na 11

maanden verder, blijkt dat het huidige perceel aan de Rietschotten nog steeds niet verkocht is en dat

met de bouw van de nieuwe milieustraat pas gestart gaat worden als de huidige locatie verkocht is.

De nieuwe locatie van de aan te leggen milieustraat is voozien aan de noordkant van de Nelson

Mandelaweg, ter hoogte van de kruising met het spoor, naast de ijzer- en metaalhandel.

Daarnaast geeft wethouder Theunis in het artikel als reactie aan de gedachte te snappen van eerst

verkopen en dan een nieuwe bouwen.

Het voorstel voor het ontwikkelen van de Milieustraat 2.0 is in 2017 door de raad aangenomen met de

voonruaarde dat de extra kosten hiervan niet meer dan € 238.000 per jaar mogen zijn.

Op 21 februari 2018 heeft de VLP al vragen gesteld m.b.t. de stand van zaken voor de aan te leggen

milieustraat. Het college gaf hierop als antwoord dat bij afwijkingen de raad actief geinformeerd wordt.

De VLP heeft hierover de navolgende vragen;

1. Wat is de reden dat 11 maanden na het Raadsbesluilin20lT nog geen steeds geen verkoop

van het perceel aan de Rietschotten heeft plaatsgevonden?

2. Verkopen van percelen aan de Borchwerf vinden plaats door Bedrijvenpark Borchwerf waarin

de gemeente Roosendaal en de gemeente Halderberge beide participeren. Was het niet

mogelijk om de verkoop van de Rietschotten middels koop en verkoop door Bedrijvenpark

Borchwerf plaats te laten vinden zodat er geen belemmering in tijdsaspect was voor de nieuwe

aan te leggen Milieustraat 2.0? Graag hierop een toelichting.

3. ln het artikel geeft de wethouder aan dat hij snapt dat er eerst verkocht moet worden voordat

gestart wordt met nieuwbouw. Waarom heeft de wethouder tijdens de commissie- en

raadsvergadering in 2017 hierover dan geen woord gerept?

4. Hoe heeft het college de raad geïnformeerd over de vertraging van de nieuw aan te leggen

milieustraat 2.0?



5. Zrln er bij overgang naar de nieuwe milieustraat aan de noordkant van de Nelson Mandelaweg

nog andere kosten dan ontwikkelkosten voor het perceelte verwachten en kan de wethouder

ons garanderen dat de extra kosten zoals besloten in 2017 niet meer dan € 238.000 zullen

bedragen? Graag hierop een toelichting

Namens de fractie van de VLP

Wilbert Brouwers



Beantwoording:

1. Voor de verkoop van het perceel van Saver moest een geschikte koper worden gevonden die

een prijs moest betalen die paste binnen het financiële kader.

2. Nee. Aan Saver is de opdracht gegeven om binnen de gestelde kaders een nieuwe milieustraat

te ontwikkelen.

3. Door beide gemeenten is aan Saver de opdracht gegeven om binnen de vooraf aangegeven

kaders een nieuwe milieustraat te ontwikkelen. Qua tijd is Saver buiten de kaders getreden

waarop beide gemeenten Saver hebben aangesproken.

4. De raad is niet geïnformeerd. De huidige milieustraat functioneert nog prima zodat de

afgesproken dienstvertening aan de burger niet in het geding is.

5. Nee. Dit is het kader waarbinnen Saver de nieuwe milieustraat ontwikkeld.

Hoogachtend,

Het coltege van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

-

Toine Theunis

Wethouder financiën, ruimtetijke ordening, wonen en cuttuur




